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Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

 

 

1. seje Sveta staršev v šolskem letu 2015/2016, ki je bila v torek, 29. 9. 2015, ob 17. uri v 

Osnovni šoli Dušana Flisa Hoče, v učilnici 22. 

 

Prisotni: 
Predstavniki staršev: priložena lista prisotnosti 

Ravnatelj: g. Alojz VELIČKI 

Pomočnici ravnatelja: ga. Darja VANTUR, ga. Marija TRPIN 

Predstavnica podružnične šole Reka: ga. Lidija ŠOŠTARIĆ 

Predstavnica Sveta staršev v Svetu zavoda: ga. Katja FRECE 

Zapisnikarica: ga. Martina FRAS 

 

Odsotni: 
Predstavniki staršev šole: 5.c. 

Predstavniki staršev vrtcev: Medvedki, Cofki. 

 

Dnevni red: 
1. Uvodni pozdrav, ugotovitev prisotnosti, sklepčnosti in imenovanje zapisnikarja. 

2. Konstituiranje Sveta staršev zavoda in imenovanje predsednika in podpredsednika. 

3. Pregled sklepov in potrditev zapisnika 3. seje iz dne 3. 6. 2015. 

4. Poročilo o realizaciji vzgojno-izobraževalnega dela v šolskem letu 2014/2015. 

5. Obravnava Letnega delovnega načrta zavoda za šolsko leto 2015/2016. 

6. Sprememba pravil šolskega reda in Vzgojnega načrta Osnovne šole Dušana Flisa Hoče. 

7. Pripombe in predlogi staršev iz roditeljskih sestankov.  

8. Razno. 

 

 

AD1  Uvodni pozdrav, ugotovitev prisotnosti, sklepčnosti in imenovanje zapisnikarja 

 

Gospod ravnatelj, Alojz Velički, pozdravi zbrane in predstavi dnevni red 1. seje Sveta staršev. 

Prisotnih je bilo 26 predstavnikov razredov in 13 predstavnikov vrtčevskih skupin, kar 

predstavlja večino, tako da je seja tudi sklepčna. Poda se predlog za zapisnikarico, go. 

Martino Fras, katero predstavniki staršev soglasno potrdijo. 

 

SKLEP 1: Svet staršev je bil sklepčen, prisotnih je bilo 26 predstavnikov razredov in 13 

predstavnikov vrtca, soglasno so potrdili predlagani dnevni red. 

 

SKLEP 2: Za zapisnikarico Sveta staršev so soglasno imenovali go. Martino Fras. 
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AD2 Konstituiranje Sveta staršev zavoda in imenovanje predsednika in     

podpredsednika 

 

Ravnatelj pojasni, da je v skladu s poslovnikom Sveta staršev na prvi seji potrebno izvoliti 

predsednika in podpredsednika Sveta staršev. Predstavniki staršev so ponovno predlagali 

gospo Skerbiš za funkcijo predsednice Sveta staršev, saj so z njenim delom iz prejšnjih let 

zelo zadovoljni. Starši so z javnim glasovanjem potrdili gospo Skerbiš za predsednico Sveta 

staršev v šolskem letu 2015/16. Ker so člani Sveta staršev tako predstavniki šole kot vrtcev, 

se je ponovno predlagalo, da se izbere za podpredsednika Sveta staršev nekoga izmed 

predstavnikov vrtca. Podali so predlog, da se za podpredsednika Sveta staršev potrdi gospoda 

Rafaela Košca Tekavca, ki so ga na javnem glasovanju tudi soglasno podprli. 

 

SKLEP 3: Svet staršev zavoda Osnovne šole Dušana Flisa Hoče je konstituiran, saj je bilo 

prisotnih 39 staršev od 42. 

Za predsednico Sveta staršev so soglasno imenovali go. Ribanno SKERBIŠ.  

Za podpredsednika Sveta staršev so soglasno imenovali g. Rafaela Tekavca Košca. 

 

Gospod ravnatelj preda vodenje sestanka od druge točke naprej izvoljeni predsednici Sveta 

staršev, ge. Skerbiš. 

 

 

AD3 Pregled sklepov in potrditev zapisnika 3. seje iz dne 3. 6. 2015. 

 

Ga. Ribanna prebere sklepe iz zapisnika 3. seje Sveta staršev iz šolskega leta 2014/2015, 

predstavniki staršev sklepe soglasno potrdijo. 

 

SKLEP 4: Predstavniki Sveta staršev soglasno potrdijo sklepe iz zapisnika 3. seje iz šolskega 

leta 2014/2015. 

 

 

AD4 Poročilo o  realizaciji vzgojno-izobraževalnega dela v šolskem letu 2014/2015 

 

Ravnatelj povzame vzgojno – izobraževalno delo preteklega šolskega leta, kjer poudari 

predvsem uspešnost naših učencev, saj je bila le ta 100%, prav tako realizacija ur. Prisotnost 

učencev pri pouku je bila 95%. Ponovno smo imeli odlične rezultate pri nacionalnem 

preverjanju znanja, saj so bili povsod precej nad republiškim povprečjem. Pohvale gredo 

učiteljem, ki opravljajo svoje delo zelo dobro ter učencem, ki s tem dokažejo, da so 

pripravljeni na nadaljnje delo v srednjih šolah. Izvajal se je dodatni in dopolnilni pouk, 

izpeljane so bile vse šole v naravi, prav tako plavalni tečaj. Udeležba v jutranjem varstvu se je 

tekom leta zmanjševala. Šola je nabavila nekaj nove tehnike, ki bo pomagala izboljšati 

delovni proces, še zmeraj pa se srečujemo s prostorskimi težavami. Izpeljani so bili vsi 

zastavljeni projekti, vključeni smo bili v program Work in class room, obiskala nas je ga. 

Fajon, ki je predstavila učencem delovanje Evropskega parlamenta. Učenci so bili deležni 

številnih priznanj iz različnih področij, kot so matematika, slovenščina, biologija, znanje o 

sladkorni bolezni, kjer so dosegli zlata priznanja, posebno poglavje je tudi šport, kjer so ekipe 

dečkov in deklic dosegli 1. mesto na turnirjih mini odbojke. Izjemne rezultate dosegajo tudi 

posamezniki v individualnih športih, kot so judo, golf, smučanje, tenis in ples. Podeljeni so 

bili tudi nazivi za naj kulturnika in naj športnika.  

 

Predstavniki šole in vrtca se v nadaljevanju seje ločijo, tako da poteka seja naprej v dveh 

delih. Pomočnica ravnatelja, gospa Marija Trpin, v nadaljevanju predstavi preteklo delo vrtca, 



3 
 

ki je potekalo po planu, program je bil v celoti realiziran. V nadaljevanju predstavi tudi Letni 

delovni načrt za šolsko leto 2015/2016. Podrobnejši pregled se nahaja v prilogi tega 

zapisnika. 

 

Predstavniki staršev vrtca so predlagali, da se spletna učilnica skupine Račke zaklene z 

geslom. Bolezni, ki se v vrtcu pojavljajo, se bodo še naprej objavljale na oglasni deski v 

vrtcu. Vse pobude, pohvale in pritožbe bodo posredovane novo izvoljenemu predstavniku 

Sveta staršev vrtca, gospodu Rafaelu Košcu Tekavcu na njegov elektronski naslov. Prav tako 

lahko posredujejo vse pobude, pohvale in pritožbe pomočnici ravnatelja, gospe Mariji Trpin. 

Predstavniki staršev so predlagali predavatelje za predavanje na drugem roditeljskem 

sestanku. Svetovalna služba vrtca jih bo kontaktirala in izbrala enega izmed njih za 

predavanje (Marko Juhant, Ranko Rajović, Jani Prgič, Zdenka Zalokar Divjak,...). 

Predstavnika društva Alkimisti sta predstavnike staršev seznanila z delovanjem društva in 

vsebino predavanj, ki jih ponujajo. Dogovor je, da se v vrtcu izobesi vabilo in tako omogoči 

staršem, da se predavanj, ki jih društvo organizira, udeležijo. 

Predstavniki staršev vrtca se bodo ponovno sestali pol ure pred naslednjim roditeljskim 

sestankom vrtca in se bodo dogovorili o novem predstavniku staršev vrtca v svet zavoda. 

Predlog bodo podali v potrditev na naslednji seji Sveta staršev. Svet staršev se bo sestajal po 

potrebi. 

 

V nadaljevanju Svet staršev soglasno poda pozitivno mnenje k poročilu o uresničevanju 

Letnega delovnega načrta za preteklo šolski leto in sprejme sklep. 

 

SKLEP 5: Svet staršev je soglasno podal pozitivno mnenje k poročilu o uresničevanju 

LDN za preteklo šolsko leto 2014/2015. 

 

 

AD5 Obravnava Letnega delovnega načrta zavoda za šolsko leto 2015/2016 

 

Gospod ravnatelj je člane Sveta staršev podrobno seznanil z letnim delovnim načrtom za 

šolsko leto 2015/2016. Zadani so veliki cilji in želja po ohranitvi dosežene kakovosti.  

 

Prednostne naloge so predvsem: 

 Udejanjanje posodobljenih učnih načrtov.  

 Ohranjanje dosežene kakovosti.  

 Realizacija nalog po analizi NPZ pri SLJ, MAT, TJA, FIZ.  

 Didaktika ocenjevanja znanja, formativno spremljanje. 

 Uvajanje sodobnih učnih oblik in metod dela. 

 

V šolskem letu 2015/16 je na centralni šoli v Hočah vpisanih 499 učencev, na podružnični 

šoli pa 59 učencev, tako je skupaj 558 učencev v 27. oddelkih. Zaradi povečanega števila 

učencev v letošnjem šolskem letu in prostorske stiske, smo morali preurediti garderobne 

prostore in jih spremeniti v prostore za učilnico. Prostorska stiska je tudi v času kosil, zato 

smo prvošolcem namenili prostor za kosilo kar v učilnicah, da lahko v miru, stran od gneče,  

pojedo. V dolgoročnem planu je v dogovoru z občino tudi izgradnja kuhinje, ki pa predstavlja 

velik finančni strošek. Število otrok bo še naprej naraščalo, povpraševanje po šolskih in 

vrtčevskih mestih bo vedno večje, zato bodo nujno potrebne prostorske rešitve. 

V nadaljevanju ravnatelj predstavi šolski koledar, razne projekte in interesne dejavnosti, ki se 

bodo izvajale na centralni in podružnični šoli. V letošnjem šolskem letu bodo učenci 6. 

razredov imeli pri nacionalnem preverjanju znanja preverjanje iz slovenskega jezika, 

matematike in tujega jezika. 9. razredi bodo imeli preverjanje iz slovenskega jezika, 
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matematike in likovnega pouka. 

 

V letnem delovnem načrtu šole so za to šolsko leto predvidena razna investicijska 

vzdrževanja in nabava opreme po načrtu, ki ga sprejme občina v proračunu. Tako se bodo 

opravila kleparska dela na strehi, uredile se bodo sanitarije ženskega wcja v 1. nadstropju, 

garderobe v stari telovadnici, ureditev vhoda in stopnišča ter ostale potrebne prenove. 

 

Letni delovni načrt za vrtec ostaja v enakem obsegu kot lani, skupine so nadstandardno polne, 

delo bo potekalo podobno kot v lanskem. 

 

Predstavniki Sveta staršev so podali pozitivno mnenje k sprejetju Letnega delovnega načrta za 

šolsko leto 2015/2016 in hkrati tudi potrdili predlog nadstandardnega programa Osnovne šole 

Dušana Flisa Hoče. 

 

SKLEP 6: Svet staršev je soglasno podal pozitivno mnenje k predlogu LDN za šolsko 

leto 2015/2016. 

 

SKLEP 7: Svet staršev je soglasno potrdil predlog nadstandardnega programa Osnovne 

šole Dušana Flisa Hoče za šolsko leto 2015/2016. 

 

 

 

AD6  Sprememba Pravil šolskega reda in Vzgojnega načrta Osnovne šole Dušana Flisa 

Hoče. 

 

Učenci so dnevno izpostavljeni novostim, ki jih nudi razvoj tehnologije, kar vpliva tudi na 

njihovo vedenje v šolskih prostorih. Opaziti je bilo, da se učenci med seboj vedno manj 

pogovarjajo in družijo, saj jim tehnologija sedaj omogoča drugačne oblike komuniciranja,  

zadnje čase so kljub opozorilom zadeve postajale vedno bolj moteče tudi v času pouka.  

Potrebne so bile spremembe  pravil šolskega reda, za kar je bila ustanovljena komisija, katero 

so sestavljale 4 učiteljice in svetovalna delavka. Pripravili so spremembe Pravil šolskega reda 

in Vzgojnega načrta Osnovne šole Dušana Flisa Hoče, ki so bile predstavljene na razrednih 

sestankih in so začele veljati 5.10.2015. 

 

Kljub nekaterim pomislekom staršev, so predstavniki razredov soglasno potrdili Spremembe 

Pravil šolskega reda in Vzgojnega načrta Osnovne šole Dušana Flisa Hoče. 

  

SKLEP 8: Predstavniki Sveta staršev soglasno potrdijo Spremembe Pravil šolskega reda 

in Vzgojnega načrta Osnovne šole Dušana Flisa Hoče, ki začnejo veljati z dnem, 5.10. 

2015. 

 

 

AD7 Pripombe in predlogi staršev iz roditeljskih sestankov  

 

V nadaljevanju so predstavniki Sveta staršev podali svoje predloge ali pobude. 

 

Predstavnica 2.a izpostavi pomanjkanje šolskih prireditev, kjer bi nastopali učenci celotne 

šole.  

Ravnatelj razloži, da takšne prireditve so, najodmevnejši je vsekakor božični koncert, kjer 

sodelujejo vsi razredi, organizirajo se tudi razne proslave nižje stopnje, ki se odvijajo v šolski 

avli, nekaj je tudi proslav, ki se organizirajo izven šole, učenci sodelujejo tudi s krajevno 
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skupnostjo. 

Prav tako jih zanima, zakaj je bilo pri predmetu angleškega jezika potrebno dokupiti delovni 

zvezek, če je bilo potrjeno delo po programu Lili in Bine, kjer so priloženi delovni listi, po 

katerih bi moral potekati učni program. Program Lili in Bine izvaja učenje angleščine s temi 

delovnimi listi, zato bi se moral urediti program učenja okrog tega in ne, da je bilo potrebno 

dokupiti nov delovni zvezek. 

Pomočnica ravnatelja, gospa Darja Vantur razloži, da v paketu Lili in Bine ni delovnega 

zvezka za angleščino, delovne liste pa zagotovo uporabljajo (slikovni material).  

Izpostavili so tudi skupino jutranjega varstva, kjer je vsak dan prisotna druga učiteljica, ki 

pričaka otroka.  

Pomočnica ravnatelja odgovori, da je izvedba ene skupine jutranjega varstva problem, saj žal 

ni dovolj učiteljev v tem času, da bi lahko potekala tako kot ostale skupine. 

Zanima jih tudi ali obstaja kakšna meja, do katere lahko šola sprejema učence iz bližnjih 

okolišev, saj je na šoli velika prostorska stiska, še posebej v času kosila. 

Pomočnica ravnatelja odgovori, da je število otrok vezano na šolski okoliš. Ministrstvo ne 

dovoli, da se ustanovi nov oddelek zaradi otrok, ki bi prišli iz drugih šolskih okolišev. V teh 4 

letih, ki so pred nami, ni predvideno veliko naraščanje otrok. Alternativa bi bila lahko potem 

popoldanski pouk. Načrt je ureditev dveh dodatnih učilnic v veliki športni dvorani. 

 

Predstavnici 4.b in 4.c izpostavita samo opazko, da imajo učenci veliko učbenikov in s tem 

pretežke torbe. Možnost bi bila, da bi nekatere stvari puščali v šoli.  

 

Predstavnika 5.a in 5.b izpostavijo šolski prevoz otrok iz Reke, saj je bilo na začetku nekaj 

težav in tudi obveščanje je bilo slabo, zato tudi predlagajo možnost prijave na šolske novice 

preko spletne strani. 

Vozni red je v tem času že bil spremenjen in prilagojen šolskemu urniku. Kar se tiče 

obveščanja preko spletne strani, žal nova oblika spletne strani tega ne omogoča več, lahko si 

pa vsak posameznik shrani spletno stran med zaznamke, kjer ima potem hiter dostop do 

novosti. 

 

Predstavnica 6.a izpostavi problematiko prostih ur, med katerimi učenci ne smejo zapuščati 

prostorov šole. 

Pomočnica ravnatelja odgovori, da je nemogoča uskladitev urnikov za celotno šolo, da bi se 

izognili prostim uram, prav tako ni mogoče izpeljati določenih aktivnosti, saj združujemo 

skupaj različne oddelke, kar privede do prostih ur za nekatere razrede. Proste ure pa 

nekaterim tudi ustrezajo, saj gredo v tem času v miru na kosilo, nekateri gredo v knjižnico, 

ostali se lahko zadržujejo v prostorih šolske avle, lahko so na igrišču. 

 

Predstavnici 7.a in 7.b vprašata, ali letos res ne bo mogoča izvedba angleške bralne značke, 

zaradi pomanjkanja denarja za nove angleške knjige, saj bi učenci radi, da se izvaja. 

Ravnatelj bo informacijo preveril. 

 

Predstavnica 7.b poda mnenje, da se od športa favorizira samo odbojka. Prav tako jih je 

zmotilo, da kuharice v šolski kuhinji ne nosijo pokrival. 

Ravnatelj odgovori, da je bilo preverjeno s strani sanitarne inšpekcije in da pokrivala niso 

obvezna, lasje pa morajo biti speti. V šoli se ne favorizira samo enega športa, ampak delo 

poteka v skladu z učnimi načrti. 

 

Predstavnica 9.a pove, da so bili starši seznanjeni s strani razredničarke, da se dvodnevne 

ekskurzije ukinjajo, s čim se starši strinjajo. 
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Predstavnica 9.b pa je izrazila pomisleke glede sprememb dvodnevnih ekskurzij v enodnevne, 

predvsem zaradi vzroka, ki so ga navedli in sicer, da učitelji niso več pripravljeni sprejeti 

odgovornosti za otroke in da zaradi problematičnosti posameznikov ne želijo več izvajati 

dvodnevnih ekskurzij. Starši so se morali na roditeljskem sestanku na hitro odločiti o 

alternativi za enodnevno ekskurzijo. V bodoče bi želeli, da imajo starši vsaj dva dneva časa za 

premislek po roditeljskem sestanku preden se odločijo. Naknadno so starši dobili možnost 

izbire med dvema lokacijama, izbrana je bila Budimpešta.  

Zanima jih tudi možnost osebnih omaric za vsakega učenca. 

Prav tako so skeptični glede spremenjenih pravil šolskega reda, predvsem pri uporabi 

mobitelov na ekskurzijah, saj jih večina učencev uporablja tudi kot fotoaparat in v primeru 

nezgod so lahko zelo koristni. 

Ravnatelj odgovori, da je v pravilniku tudi zapisano, da se lahko mobiteli uporabljajo s 

predhodnim dogovorom z učiteljem, njihova uporaba mora biti v mejah primernosti in ne sme 

motiti procesa izvedbe ekskurzije. Kar se tiče osebnih omaric, žal pobuda trenutno ni 

izvedljiva zaradi prostorske stiske. 

 

Predstavnica 9.c prav tako izpostavi pomisleke glede sprememb dvodnevnih ekskurzij, saj so 

bili učenci pohvaljeni, ko so prišli iz šole v naravi v 8. razredu, sploh ni bilo nobenih 

problemov, sedaj pa učitelji navajajo kot argument za spremembo ekskurzij ravno nasprotno, 

da so bili otroci lani v šoli v naravi zelo problematični.  

Ravnatelj razloži, da velika večina osnovnih šol v Sloveniji dvodnevnih ekskurzij več ne 

izvaja, saj takšne ekskurzije postajajo vedno bolj »nevarne in stresne«, učitelji so vedno bolj v 

strahu za učence in odgovornost postaja prevelika. V letošnjem šolskem letu bo predlagana 

prestavitev šole v naravi za 8. razrede in sicer na 7. razred za naslednje šolsko leto. 

 

AD8  Razno 

 

Ravnatelj seznani Svet staršev, da je potrebno izbrati novega predstavnika za Komisijo šolske 

prehrane. Predstavniki izberejo in javno soglasno potrdijo predstavnico Komisije za šolsko 

prehrano gospo Barbaro Žunko. 

 

SKLEP 9: Svet staršev soglasno potrdi gospo Barbaro Žunko za predstavnico Komisije 

za šolsko prehrano. 

 

Predsednica Sveta staršev se zahvali vsem prisotnim za udeležbo in zaključi 1. sejo ob 19.00. 

 

 

 

 Zapisnikarica:      Predsednica Sveta staršev: 

 ga. Martina Fras     ga. Ribanna Skerbiš 
 

 

Priloge:   

- Seznam prisotnosti, 

- Poročilo o realizaciji vzgojno-izobraževalnega dela v šolskem letu 2014/15, 

- Letni delovni načrt zavoda za šolsko leto 2015/16, 

- Sprememba pravil šolskega reda in Vzgojnega načrta Osnovne šole Dušana Flisa 

Hoče. 


